
TURISTIdKA ZAJEDNICA OPEINE FAZANA
ENTE PER IL TURISMO DEL COMUNE DI FASANA

7AlqN
43. istarske divizije 8, 52212FaZana, Hrvatska
tel: +385(0)52383727 fax: +385(0)52383728 e-mail: info@infofazana.hr www.infofazana.hr

ZAPISNIK

s 20. redovne Sjednice Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Opdine FaLana koja je odrLana
22.kolovoza2}23. godine s podetkom u 10,00 sati u prostorijama Opdine Fa1ana,43. istarske divizije 8,

FaLana.

PRISUTNT tT,,INOVT:
- Radomir Korai - predsjednikTz0 FaLana
- Roland Cinkopan
- Sandra Ne5ovi6
- Mihaela Bili6
- Ivan Tekovid
- Tereza Kesovija Lupetina
- Damir Koste5i6
- Goran PeruSko

ODSUTNI dI,ANOVT:
- UroS Martinovid

OSTALI PRISUTNI:
- Melita Perokovid - direktorica Turistidke zajednice Opdine FaZana
- BarbaraPuiar - djelatnica Turistidke zajednice Opiine Falana

Predsjednik TZO FaLana pozdravio je prisutne. Zatim je konstatirao da Sjednici prisustvuje 8 od 9
dlanova Turistidkog vijeda te da Vijeie moZe pravovaljano donositi odluke.
Za zapisni(,arku predlaZe Barbaru Pular, Sto su prisutni usvojili.

Prije izglasavanja Dnevnog reda, Predsjednik TZO FaLanaprta prisutne imaju li primjedaba ili dopuna
Dnevnog reda. Bududi da se nitko nije javio zarijed, gospodin Korai predlaZe da se Dnevnom redu
dodaju todke AD 6. ; AD 7. i AD 8.:

6. Odluka o raspisivanju poziva zapredlaganje programaza FaLansko kulturno
ljeto 2024. godine

7. Zahtjev za Sponzorstvo u organizaciji Prvenstva Hrvatske za juniore u boianju
8. Razno

Clanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospoda Sandra
NeSovid glasala je ,,2a"; gospodin Damir Koste5id glasao je ,,2a", gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,2a";
gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,zaoo; gospodin Goran PeruSko glasao je ,,zaoo; gospodin
Ivan Tekovii glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Dnevnom redu dodane su toike:
6. Odluka o raspisivanju poziva za predlaganje progr^ma za FaZansko kulturno ljeto

2024. godine
7. Zahtjev za Sponzorstvo u organizaciji Prvenstva Hrvatske za juniore u bodanju
8. Razno



Gospodin Kora6 je potom dao na glasanje kompletan Dnevni red:
1. Usvajanje Zapisnika sa 19. Sjednice Turistidkog vije6a
2. Sufinanciranje sustava hitne medicinske pomodi (poveiani broj timova) zavrijeme poveianog

broja boravka turista u2024. godini
3. Sponzorstvo 3. Memorijalne humanitarne utrke Ivana Todoriia
4. Prijedlo g Zakonao turizmu
5. Odluka o sudjelovanju na turistidkim sajmovima 2024. godine
6. Odluka o raspisivanju poziva zapredlaganje programa za Falansko kultumo ljeto

2024. godine
7. Zahtjev za Sponzorstvo u organizaciji Prvenstva Hrvatske za juniore u bo6anju
8. Razno

elanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,za'o; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zao'; gospoda Sandra
Ne5ovid glasala je ,,2a"; gospodin Damir Koste5ii glasao je ,,zd', gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,za'o;
gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin Goran PeruSko glasao je ,,zao'; gospodin
Ivan Tekovi6 glasao je ,,zaoo.

Zakljuiak: Dnevni red jednoglasno je usvojen.

AD 1.)
Zapisnik s 19. Sjednice dlanovi Vijeda dobili su uz poziv za Sjednicu. PredsjednikTzo FaLana upitao je
prisutne imaju li primjedaba na Zapisnik. S obzirom na to da se nitko nije javio za rijed, predlaZe da se

Zapisnik s 19. Sjednice usvoji.

Clanovi Turistidkog vijeda glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,za'o; gospoda Sandra
Ne5ovii glasala je ,,2a"; gospodin Damir Koste5i6 glasao je ,,2a", gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,zao';
gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,za'o; gospodin Goran Peru5ko glasao je ,,zaoo; gospodin
Ivan Tekovii glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Zapisnik s 19. Sjednice Turistiikog vijeda jednoglasno je usvojen.

AD 2.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovi6 pozdravlja prisutne dlanove. Na koordinaciji Lupana sa gradonadelnicima i
nadelnicima odrZanom 8. studenoga 2022. godine, dogovoreno je da se sufinanciranje sustava hitne
medicinske pomo6i (povedani broj timova) zavrijeme povedanog broja boravka turista u2024. godini,
sufinancira iz sredstava turistidke pristojbe i to iz 30% sredstava koja se doznaduju opiini ili gradu na
podrudju kojih je osnovana TZ, a koja su zakonski propisana da se koriste za pobolj5anje uvjeta boravka
turista.
Gospodin Cinkopan zamolio je gospodu Perokovi6 da im pojasni tabelu koju su prisutni dlanovi dobili uz
materijale za Sjednicu.
Gospoda Perokovi6 pojaSnjava prisutnim dlanovima da se tablica temelji na rcalizaciji broja no6enja u
2023.godini, a u zadnjoj koloni je podatak koliko je realiziranih no6enja do dana5njeg dana, Sto ukazuje
da ukoliko ne dode do nekog jadeg poremeiaja, planirani broj bi se trebao rcalizirati. Financijski iznosi
izraleni su u kunama, jer je tako bilo planirano za 2023.godinu, a potom je izraleno i u eurima. Prva i
druga tablica su temeljne raspodjele prema Zakonu, dok tre6a tablica izralava konadnu raspodjelu
preostalog iznosa: 70% Turistidkoj zajednici i30% Opdini. Iznos koji je ispla6en Opiini u2023.godini
iznosi 127.000,00 €.

Gospodin KosteSid upitao je Sto je s novim pove6anim iznosima turistidke pristojbe?
Gospoda Perokovid odgovorila je da je poveianje vidljivo u zadnjem dijelu treie tablice gdje je iskazano
povedanje ukupne svote na temelju povedanog iznosa turistidke pristojbe.



Turistidka zajednicaje ove godine platila Nastavnom zavodu na ime povedanog broja timova hitne
pomodi 20.000,00€, a to je ne5to manje od iznosa povedanja koje 6e biti doznadeno Op6ini i koliko bi
trebalo biti pladeno iu2024. godini.

Gospodin Cinkopan upitao je zaSto se to sada razmarta,te da li je to izradun Zupanije?
Gospoda Perokovi6 odgovorila je da je da smo od Zupanijske zajednice dobili dopis kao podsjetnik
Odluke donesene na Koordinaciji gradonadelnika i nadelnika, ciljem da se o tome upoznaju dlanovi
Vijeia.

Gospodin Koste5id mi5ljenja je da to treba po5tovati.
Gospodin Cinkopan upitao je da li se glasa po ovoj todci Dnevnog reda, na Sto je gospoda Perokovii
odgovorila da je samo na razini informacije prisutnim dlanovima, po kao Sto je vei rekla po
zaprimljenom dopisu od TZIZ-a .

AD 3.)
Predsjednik TZO Falana daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovid navodi da se Policijska uprava Istarska obratila u mjesecu lipnju za pomod u
organizaciji humanitarne utrke 3. Memorijal Ivana Todori6a za kupnju beach flagzastave, te im je redeno
da gospoda Perokovid bez odluke Turistidkog vije6a nije u mogu6nosti donijeti odluku. Radi se o dvije
zastave dija pojedinadna cijena iznosi 86,00€ + PDV.

Gospodin Cinkopan upitao je o kakvoj se utrci radi.
Gospoda Perokovi6 odgovorila je da se radi o kruZnoj stazi, maratonu i polumaratonu koji se organizi.l:a
na relaciji od Valbandona do Stinjana, odnosno tvrdave Punta Cristo.
Gospodin KosteSid nadovezao se na gospodu Perokovid da se utrka organizirau dast poginulog djelatnika
policijske uprave.

Bududi da se nitko nije vi5e javio za rijed, gospodin Kora6 zatvara raspravu i daje na glasanje Odluku o

Sponzorstvu 3. Memorijalne humanitarne utrke Ivana Todori6a za kupnju beach flagzastave .

ilanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospoda Sandra
Ne5ovi6 glasala je ,,za'o; gospodin Damir Koste5i6 glasao je ,,2a", gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,2a";
gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,zaoo; gospodin Goran Peru5ko glasao je ,,za'o; gospodin
Ivan Tekovid glasao je ,,za',.

Zakljuiak: Odluku o Sponzorstvu 3. Memorijalne humanitarne utrke Ivana Todorida za kupnju
dvije beach flag zastave jednoglasno je usvojena.

AD 4.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovid.
Prisutni dlanovi su u materijalima za sjednicu dobili prijedlog Zakonao turizmu.
Gospoda Perokovid navodi da je prijedlog Zakona o turizmu doSao u nezgodno vrijeme, te da je
savjetovanje otvoreno do 25. kolovoza 2023.godine, a su5tina je da se ide u novi koncept upravljanja
destinacijom, odnosno da se daje puno vedi znadaj turistidkim zajednicarna.

Predsjednik TZO Falana upitao je tko donosi taj Zakon?
Gospoda Perokovii odgovorila je da ga donosi Ministarstvo turizma i sporta RH, odnosno Sabor.

Predsjednik TZOFaLana postavlja pitanje koja je su5tina tog novog Zakona
Gospoda Perokovid odgovorila je da je su5tina koncept upravljanja destinacijom i zeleni turizam, te da se

donosi plan upravlj anj a odredenom destinacij om

Gospodin Cinkopan upitao je Sto je satelitski radun turizma



Gospoda Perokovii objasnila mu je ukratko da je to okvir koji omoguluje analizu turistidke ponude i
potraZnje na temelju financijskih podataka.
Predsjednik TZOFaZana navodi da se ne radi o BDP-u
Gospoda Kesovija Lupetina upitala je da li su to prihodi od turizma?
Gospodin Cinkopan nadodao je da je to samo udio.
Gospoda Perokovid odgovorila je da su to zasada samo navedeni pokazatelji koje 6e trebati radunati, a

da 6e Ministarstvo naknadno odrediti metodu izraduna.
Gospodin Cinkopan upitao je zaSto se raspravlja o tom Zakont, kada se jo5 niSta ne zna, a pitanje je i
zaSto se dlanovima nije ranije javilo o otvorenom savjetovanju da bi mogli dati svoje miSljenje.
Gospodin Tekovid rekao je da gospoda Perokovii nije mogla poslati ranije kada je to tek sada zaprimila.
Gospoda Perokovi6 rekla je da je poslalapo mailu dlanovimaprijedlog Zakona 14. kolovoza2}23.
Predsjednik TZOFaiana navodi daje savjetovanje otvoreno za svih te da se moZe javiti bilo tko
Gospoda Kesovija Lupetina upitala je da li postoji moguinost da se produZi rok trajanja javnog
savjetovanja?
Gospodin Cinkopan zamolio je gospodu Perokovi6 da napravi mali sukus prijedloga Zakona i Sto to

todno znadi za Turistidku zajednicu.

Predsjednik TZO Fa?ana zatvara raspravu i zakljuduje da je ova todka na razini informacije bez
izglasavanja odluke.

AD s.)
Predsjednik TZO FaZarra daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovi6 informirala je prisutne dlanove da se odluku o sudjelovanju na sajmovima mora
donijeti u Sto kra6em vremenu te da je u dogovoru sa gospodinom Martinovi6em odludeno predloZiti
Vije6u da se ide na sajmove u Utrech i Stuttgart.

Gospodin Tekovid upitao je kada se odrZavaju ti sajmovi?
Gospoda Perokovi6 odgovorila je da su oba sajma u prvoj polovici sijednja, odmah iza Nove godine.

Predsjednik TZO FaLana zatvara raspravu zatim i daje na glasanje Odluku o sudjelovanju na turistidkim
sajmovima 2024. godine u Utrechu i Stuttgartu.

elanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,zaoo; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zao'; gospoda Sandra
Ne5ovid glasala je ,,2a"; gospodin Damir KosteSii glasao je ,,2a", gospoda Mihaela Bilii glasala je ,,zao';
gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin Goran PeruSko glasao je ,,zao'; gospodin
Ivan Tekovii glasao je ,,zaoo.

Zakljuiak: Odluka o sudjelovanju na turistiikim sajmovima u Utrechu i Stuttgartu u 2024.
godini jednoglasno je usvojena.

AD 6.)
Predsjednik TZO Falana dao je na glasanje Odluku o raspisivanju Poziva zapredlaganje programa za
FaZansko kultumo ljeto 2024. godine

Clanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,zaoo; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospoda Sandra
NeSovid glasala je ,,2a"; gospodin Damir Koste5id glasao je ,,za',, gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,2a";
gospoda Tercza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin Goran Peru5ko glasao je ,,zao'; gospodin
Ivan Tekovi6 glasao je,,zaoo.

Zakljuiak: Odluka o raspisivanju Poziva za predlaganje program^za Faiansko kulturno ljeto
2024. godine jednoglasno je usvojena.



AD 7.)
Predsjednik TZO FaZana daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovid navodi da se Boiarski klub iz Vodnjana u suradnji sa Bodarskim klubom izFaLane
obratio sa molbom za sponzorstvo dogadanja Prvenstva Hrvatske za juniore u boianju koje bi se odrZalo
i na terenima uFaLani. Kako se radi o Udruzi, a nisu se javili na Natjedaj zamolili su da im se pomogne
u nabavi pi(,aza sudionike u rasponu izmedu 100,00€ do 150,00€.

Gospodin Koste5id podrZava samo dogadanje i predlaZe da im se pomogne u visino od 200,00€, Sto su
ostali dlanovi prihvatili.

Buduii da se nitko nije javio za rijed, Predsjednik TZO FaLana zatvara raspravu i daje na glasanje
Odluku da se pomogne Bodarskom klubu iz Vodnjana u kupnji pi6a za sudionike turnira u FaZani u
iznosu od 200,00€.

ilanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zao'; gospoda Sandra
NeSovid glasala je ,,zao'; gospodin Damir Koste5i6 glasao je ,,2a", gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,zaoo;
gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin Goran Peru5ko glasao je ,,zaoo; gospodin
Ivan Tekovid glasao je ,,zaoo.

Zakljuiak: Odluka da se pomogne Bodarskom klubu iz Vodnjana u kupnji pi6a za sudionike
turnira u FaZani u iznosu od 200,00€ jednoglasno je usvojena.

Prije zavr5etka same Sjednice, gospodin KosteSii zahvalio se Nadelniku za odradenu sanaciju plaZe
koju koristi kamp Pineta. Sanacija je odradena u lipnju i to na izvrstan nadin.

Gospoda Perokovi6 zamolila je dlanove da razmi'sle o prijedlogu odlaska na Studijsko putovanje. Trebala
bi joj informacija o Zeljenoj destinaciji i vremenu kada bi se iSlo. Pita da li bi im odgovalao da to bude
druga polovica listopada.
Predsjednik TZO Failana pozdravio je tu ideju.

Budu6i da se nitko vi5e nije javio za rije(,, Predsjednik TZO FaLana zahvaljuje prisutnima na
sudjelovanju, te zatvara 20. redovnu Sjednicu Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Opiine Falana.

Sjednica Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Op6ine Falana zavr5ila je u 10,30 sati.

Zapisnidarka:
FaLana:

3uiotli
Barbara Pular

Predsjednik
Turistidke zajednice
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F aLana, 22. kolov oza 2023 . godine


